The future of education – books or computers.

	In my opinion the future of education is computers.
	На мой взгляд, будущее образования - компьютеры.

	First of all, computers have become a part of people's daily life.
	Прежде всего, компьютеры стали частью повседневной жизни людей.

	For example, one can hardly find a sphere of interest where computers are not used.
	Например, вряд ли можно найти сферу интересов, где компьютеры не используются.

	Secondly, it is easier and faster to work with information when it is in a digital form.
	Во-вторых, работать с информацией проще и быстрее, когда она находится в цифровом виде.

	For instance, on-line people can find some information they want almost instantly using a computer, while in a library it would take hours of research. 
	Например, в сети люди могут почти мгновенно найти нужную им информацию с помощью компьютера, а в библиотеке это займет часы исследований.

	Moreover, students also are using computers more and more for education. 
	Кроме того, студенты также все больше используют компьютеры для обучения.
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